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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Ügyrendi és 
Stratégiai Bizottsága 2016. április 20. napján, 15:00 órakor a Városházán megtartott 
munkaterv szerinti nyílt üléséről. 

Jelen vannak: 
Sólyomvári Béla  bizottság elnöke  
Koleszár Kázmér bizottság tagja  
Farkas-Gáspár Mónika bizottság tagja 
Lóth Gyula bizottság tagja 
 
Tarjáni István polgármester (érkezik: 15:13 órakor, 2. napirendi pont) 
Szakadáti László alpolgármester 
dr. Kovács András jegyző 
Czuczor Orsolya pénzügyi osztályvezető 
Benedek Marianne adóügyi osztályvezető 
Mester László kommunikációs tanácsadó 
dr. Locsmándi Zsófia jogi, szervezési referens 
Zink Olivia jegyzőkönyvvezető 
 
 
Sólyomvári Béla: Köszönti a jelenlevőket, és megállapítja, hogy a bizottság négy jelenlévő 
taggal határozatképes, az ülést 15:05 órakor megnyitja. Dr. Csath Magdolna távollétét 
jelezte. A jegyzőkönyv hitelesítésére Farkas-Gáspár Mónika került felkérésre. 
A kiküldött meghívóban szereplő napirendi pontok mellé javasolja a helyben kiosztásra 
került, a Biai Református Egyházközség támogatása óvoda építésére, fejlesztésére kiírt 
VEKOP 6.1.1-15 számú pályázat benyújtásához című előterjesztés megtárgyalását a 6. 
pontot követően. Az így módosított napirendet teszi fel szavazásra. 

Szavazás: 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
módosított napirendet elfogadta. 

Napirend 

1) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

2) Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról 

3) Összefoglaló jelentés a 2015. évi belső ellenőrzési terv végrehajtásáról 

4) Az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás és a vagyonhasznosítás 
szabályairól szóló rendelet módosítása 

http://www.biatorbagy.hu/
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5) Tájékoztató Biatorbágy közbiztonságának helyzetéről 

6) Biatorbágy Város Önkormányzata közbeszerzési szabályzatának felülvizsgálatáról 

7) A Biai Református Egyházközség támogatása óvoda építésére, fejlesztésére kiírt 
VEKOP 6.1.1-15 számú pályázat benyújtásához 

8) Központi orvosi ügyelet ellátásával kapcsolatban közbeszerzési eljárás elbírálásáról 
(zárt ülés) 

9)  Biatorbágyért kitüntetés adományozásáról (zárt ülés) 

10)  Biatorbágy Városért Életműdíj adományozásáról (zárt ülés) 

 

1) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

Czuczor Orsolya: Az önkormányzat bankszámláinak egyenlege a mai napon 158,784 mFt, 
ezzel szemben a lejárt fizetési határidejű szállítói tartozások összege 5,490 mFt, 
kiegyenlítésük folyamatban van. Az elkülönített pénzeszközök bankszámláinak egyenlege 
391,846 mFt, a rövid lejáratú betétek állománya pedig 850 mFt.  
Március hónapban a költségvetést érintő napirendi pontok az alábbiak: 

- az ifjúságpolitikai koncepció és cselekvési terv végrehajtása, költségigénye: 3 mFt, 
mely a költségvetésben céltartalékként szerepel, ezért átvezetést igényel. 

- Dr. Ágh-Bíró Zoltán  kérelme: a fogorvosi rendelő biztosítása feladatként fog 
jelentkezni még az idei évben. 

- központi orvosi ügyelet ellátása: a tartalékkeret terhére 2.778 eFt-ot át kell 
csoportosítani a dologi kiadások közé. 

- füves grundfoci pálya építése: a Településfejlesztési Bizottság döntése alapján 8 mFt 
szükséges a tartalékkeret terhére. 

 
Benedek Marianne: Az adóbevételeink az elvártnak megfelelően alakultak. 866,5 mFt 
érkezett be, mely a bevételi terv 38,3%-a. A továbbiakban a naptári évtől eltérő üzletévesek 
esetében további 92 mFt bevétel várható az első félévet illetően. A tájékoztatóban szereplő 
új táblázat – Túlfizetés állomány alakulása - kimutatja, hogy az adóban költségeink is 
keletkeznek, tehát az idei évet 216,6 mFt túlfizetéssel indítottuk, melyből 85 mFt 
visszautalásra került az adózók részére, 74 mFt pedig elszámolásra került az idei évi 
követelésekre. 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és 
megköszönte a tájékoztatót.  
 
 
2) Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról 
 
Sólyomvári Béla: Érdeklődött, mi az oka a bevételi főösszeg a 13 milliárd forintban történő 
megállapításának? 
 
Czuczor Orsolya: Válaszában elmondta, hogy jogszabályváltozásból adódóan a 
pénzeszköz-lekötéseket kiadásként, a rövid lejáratú betétek felszabadítását pedig 
bevételként kell elszámolni és a számviteli nyilvántartásokban ezen összegeket külön kell 
megjeleníteni. Ez összességében 8 milliárd 55 millió forinttal növeli meg mind a kiadási, mind 
a bevételi főösszeget. Kiemelte, hogy a betétlekötésekből keletkező kamatbevételek 
meghaladták a 10 millió forintot.  
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Szakadáti László: Érdeklődött, mi a pénzügyi osztály tapasztalata a tavalyi évi költségvetés 
megvalósulását követen arról, hogyan lehetne hatékonyabban gazdálkodni, illetve 
költségvetést összeállítani? 
 
Tarjáni István polgármester megérkezik a bizottság ülésére (15:13 órakor). 
 
Czuczor Orsolya: Tapasztalatai az alábbiak: 

- a 2015. évet jelentős pénzmaradvánnyal zárta az önkormányzat, melynek oka, hogy 
vannak olyan feladatok, amelyeket az önkormányzat nem hajtott végre. A jövőbeni 
tervezéseknél fontos annyi feladattal kalkulálni, amennyit végre is tudunk hajtani; 

- fontos a költségvetésben foglaltak következetes betartása és véghezvitele, mely 
végső soron kevesebb költségvetési rendeletmódosítást eredményez; 

- problémát jelent, hogy az általános tartalékkeret általában már májusra 
felhasználásra kerül. A jövő évi költségvetési rendeletben az államháztartási törvény 
adta keretek alapján javasolni fogja, hogy a tartaléknak legfeljebb 40%-a legyen 
felhasználható az első félévben. Ezen rendelkezés jelentősen megkönnyítené az 
önkormányzati gazdálkodást és az ellátandó feladatok felvételét. 

 
Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a 
Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló 
rendelettervezetet.  
 
Szavazás: 
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

49/2016. (IV. 20.) határozata 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágy Város 
Önkormányzata 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló előterjesztést és 
támogatja a rendelet megalkotását.  

 

3) Összefoglaló jelentés a 2015. évi belső ellenőrzési terv végrehajtásáról 
 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy a bizottság részéről kérdés, hozzászólás nem volt, 
a vitát lezárta és a kiküldött határozati javaslatot tette fel szavazásra.  
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  
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Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

50/2016. (IV. 20.) határozata 
 

Összefoglaló jelentés a 2015. évi belső ellenőrzési terv végrehajtásáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a 2015. évi belső ellenőrzési 
terv végrehajtásáról szóló előterjesztést és támogatja a határozati javaslat elfogadását. 

 

4) Az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás és a vagyonhasznosítás 
szabályairól szóló rendelet módosítása 

 
 
Koleszár Kázmér: Érdeklődik a rendeletmódosítás aktualitását illetően. Vélhetően legfőképp 
az önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok részére átadott vagyontárgyak biztosítása 
céljából. 
 
Czuczor Orsolya: Több okból is szükségessé vált a módosítás. Egyrészt időszerűvé vált a 
jogszabályi hivatkozások átvezetése, frissítése. Másrészt a rendelet 2. számú melléklete 
tartalmazza a vagyonkezelői jog jogosultjait. Mivel mind a Viadukt Sport Nonprofit Kft., mind 
a Biatorbágyi Közösségi Médiaszolgáltató Nonprofit Kft. rendelkezik ilyen jogosultságokkal, 
így bekerültek a 2. számú mellékletbe. A 3. pontban egy jogszabályi változást vezettünk át, 
valamint a rendelet felsorolja a vagyonkezelői szerződés tartalmi elemeit. A rendelet 24.§-a 
új h) és i) ponttal egészül ki, mely alapján - egy jogszabályi lehetőségen alapulva - a 
vagyonkezelő az elszámolt értékcsökkenésnek megfelelő mértékben köteles gondoskodni 
annak visszapótlásáról. Erre azért van szükség, mert a fent említett két kft. önkormányzati 
támogatásból működik. A Viadukt Sport Nonprofit Kft. több millió forint értékű vagyon fölött 
rendelkezik, és az elszámolt értékcsökkenésnek a visszapótlásáról az önkormányzat 
gondoskodik. Ez az idei évben még nem okoz problémát, mert jelenleg beruházás zajlik a 
sportpályán, de az üzembe helyezést követően egy nagyobb értékű ingatlannak 
összegszerűen nagyobb lesz az értékcsökkenése, és ez már komolyabb terhet jelent az 
önkormányzat számára. Ezért fontos, hogy ez szerződésben kerüljön meghatározásra.  
 
Sólyomvári Béla: Megköszönte a tájékoztatást. Tekintettel arra, hogy további hozzászólás 
nem volt, a vitát lezárta és a rendelettervezetet szavazásra bocsátotta. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

51/2016. (IV. 20.) határozata 
 

Az Önkormányzat vagyonáról, a vagyongazdálkodás és a vagyonhasznosítás 
szabályairól szóló 21/2012. (IX.14.) önkormányzati rendelet módosításáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta az Önkormányzat vagyonáról, 
a vagyongazdálkodás és a vagyonhasznosítás szabályairól szóló 21/2012. (IX.14.) 
önkormányzati rendelet módosítása című előterjesztést és javasolja a módosító rendelet 
megalkotását. 
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5) Tájékoztató Biatorbágy közbiztonságának helyzetéről 
 
Sólyomvári Béla: A tájékoztatóban szereplő adatok alapján a lakásbetörések számának a 
korábbi évekhez képest való jelentős emelkedésére hívta fel a figyelmet. Véleménye szerint 
a megelőzés leghatékonyabb módja a térfigyelő kamerák számának növelése. 
 
Koleszár Kázmér: Javasolta, hogy a beszámoló készítője állítson össze egy tervet arra 
vonatkozóan, miként, milyen eszközökkel válna lehetővé a lakásbetörések hatékony 
visszaszorítása.  
 
Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, ezért szavazásra bocsátotta a Biatorbágy 
közbiztonságának helyzetéről szóló tájékoztatót, Koleszár Kázmér javaslatával kiegészítve.  
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

52/2016. (IV. 20.) határozata 
 

Tájékoztató Biatorbágy közbiztonságának helyzetéről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta és elfogadja a Biatorbágy 
közbiztonságának helyzetéről szóló tájékoztatót azzal a kiegészítéssel, hogy a Budaörsi 
Rendőrkapitányság tegyen javaslatot a települést érintő lakásbetörések hatékony 
visszaszorítására.  

 

6) Biatorbágy Város Önkormányzata közbeszerzési szabályzatának felülvizsgálatáról 

dr. Kovács András:  A márciusi bizottsági ülésen dr. Csath Magdolna javasolta, hogy a 
szomszédos község példáját követve a szabályzat kerüljön kiegészítésre egy kidolgozott 
szempontrendszerrel.  
Ennek megfelelően felhívta a pátyi jegyzőt és tájékozódott a szabályzatukkal kapcsolatban. 
A szabályzatuk nem rendelkezik semmilyen bírálati szempontról, az ő esetükben a bíráló 
bizottság tehet javaslatot a bírálati szempontokra, de a lebonyolító szerv határoz meg bírálati 
szempontokat az eljárás vagy a beszerzés típusa szerint. Ez alapján a továbbiakban is azt 
javasolja, hogy a szabályzatban ne kerüljön megjelölésre bírálati szempont. Eseti szabályzat 
hozható akár egy adott közbeszerzésre vonatkozóan is, de a képviselő-testület is 
meghatározhat bírálati szempontokat. A 3.1.6 pontban szereplő tételek az építési 
beszerzésekről szóló kormányrendeletből kerültek átvételre példálózó jelleggel, eshetőleges 
szándékkal. Nem látja értelmét a kormányrendelet tételes beidézésének, de amennyiben a 
bizottság kéri, megvalósítható.  
Összegezve úgy véli, a szempontrendszert célszerű minden esetben az adott közbeszerzés 
előtt meghatározni, melyről a képviselő-testület dönt.  

Tarjáni István: Kifejtette, hogy egyetért a jegyző véleményével, azaz a konkrét pályázat 
kiírásakor érdemes szempontokról dönteni, illetve megvizsgálni, mely szempontok lennének 
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az önkormányzat részére kedvezőek. Az általánosan meghatározott szempontok 
hátrányosak lennének az egyes speciális esetekre vonatkozóan. Törvény szabályozza, hogy 
a legalacsonyabb ár nem lehet kizárólagos szempont, bizonyos százalékban egyéb 
szempontokat is meg kell határozni. A legutóbbi közétkeztetés témában kiírt pályázat 
esetében egy hosszadalmas előkészítés után egy viszonylag bonyolult közbeszerzést 
folytatott le az önkormányzat és speciális szempontok kerültek meghatározásra. Ezt jó 
mintának tartja a további közbeszerzésekre vonatkozóan. Ha pontosan sikerül meghatározni, 
hogy milyen szempontokat szeretnénk figyelembe venni, akkor valószínűleg eredményes 
lesz a pályázat.  

Lóth Gyula: Megjegyezte, hogy a közbeszerzési kiírásról szóló előterjesztés az esetek 
többségében az utolsó pillanatban pótanyagként kerül kiküldésre, így nehéz a 
szempontrendszerre a közbeszerzés előtt érdemben javaslatot tenni.  
A szabályzat 3.9.4. pontjához tett észrevételt, miszerint nem egyértelműen megfogalmazott a 
polgármester és a közbeszerzési bírálóbizottság feladat- és hatásköre, továbbá az nincs 
összhangban a 3.9.5. ponttal. 

dr. Kovács András: A 3.9.4. pont beiktatásának célja a közbeszerzési eljárási folyamat 
időigényének csökkentése azáltal, hogy a hiánypótlások elrendelésére, az indoklások 
bekérésére alapvetően a polgármester jogosult. A bíráló bizottság csak abban az esetben 
teszi meg a vonatkozó javaslatát, ha a polgármester úr külön felkérésére ül össze (pl. a 
hiánypótlás nem egyértelműen eldönthető). A bíráló bizottság összehívása ugyanis 
hosszadalmas folyamat, adott esetben 4-5 napot is igénybe vesz az eljárás során, tehát 
ezáltal az eljárás időtartama csökken. Így a polgármester - amennyiben a hiánypótlás 
könnyen eldönthető, tehát nem kell bíráló bizottsági döntést hozni, - megteheti azt a 3.9.5. 
pont alapján, ezért nem szükséges a bíráló bizottságot összehívni. 

Lóth Gyula: Egyetért a jegyző indoklásával és javasolja, hogy a szabályzat 3.9.4. pontjában 
szereplő feladatok, illetve jogosultságok kerüljenek pontosításra a fentieknek megfelelően. 

Koleszár Kázmér: dr. Kovács András kérdésére elmondta, hogy szeretné, ha a 3.1.6. pont 
benne maradna a szabályzatban. 
 
Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, a vitát lezárta, és szavazásra bocsátotta a 
határozati javaslatot Lóth Gyula javaslatával kiegészítve.  
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

53/2016. (IV. 20.) határozata 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata közbeszerzési szabályzatának felülvizsgálatáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágy Város 
Önkormányzata közbeszerzési szabályzatának felülvizsgálatáról szóló előterjesztést és 
támogatja a határozati javaslat elfogadását azzal, hogy a szabályzat 3.9.4. pontjában 
szereplő feladatok, illetve jogosultságok kerüljenek pontosításra. 
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7) A Biai Református Egyházközség támogatása óvoda építésére, fejlesztésére kiírt 
VEKOP 6.1.1-15 számú pályázat benyújtásához 

Tarjáni István: Javasolta az egyházközség pályázatának támogatását, mivel engedélyes 
tervvel és benyújtott pályázattal is rendelkeznek, mellyel az önkormányzat viszont nem. A 
pályázati lehetőség május 31-ig áll fenn. Javasolta a Biai Református Egyházközséggel az 
óvodai nevelési feladatok ellátásáról együttműködési megállapodás megkötését a 
pályázathoz kapcsolódóan. 

Sólyomvári Béla: Észrevételt tett, miszerint vélhetően elírás történt az együttműködési 
megállapodás 11.a) pontjában, hiszen a nem biatorbágyi óvodaköteles gyerekek számáról 
van szó. Ezenkívül sokallja a 8.) pontban a nem biatorbágyi lakhellyel rendelkező 
óvodaköteles gyerekek számának 15%-ban történő megállapítását. 

Tarjáni István: Javasolta a 8.) pontban szereplő 15% csökkentését 8%-ra.  

Lóth Gyula: Hiányolja az együttműködési megállapodásból a hosszú távú üzemeltetéssel 
kapcsolatos feladat- és költségmegosztásokat.   

Szakadáti László: Úgy véli, hogy az együttműködési megállapodás 6.) pontjában a 
szövegösszefüggésből adódóan a „veszélyezteti” szó helyett a „veszélyeztetheti” kifejezés 
lenne helytállóbb, ezért kéri annak módosítását. 

Tarjáni István: A működtetéssel és a fenntartással kapcsolatban az önkormányzatnak nincs 
feladata, hiszen egyházi intézményről van szó, melyet az egyház működtet, illetve tart fenn. 

Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és az előterjesztéshez 
csatolt határozati javaslatokat Tarjáni István módosító javaslatával együttesen tette fel 
szavazásra.  

Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 
54/2016. (IV. 20.) határozata 

 
A Biai Református Egyházközség támogatása óvoda építésére, fejlesztésére kiírt 

VEKOP 6.1.1-15 számú pályázat benyújtásához 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biai Református 
Egyházközség támogatása óvoda építésére, fejlesztésére kiírt VEKOP 6.1.1-15 számú 
pályázat benyújtásához készített előterjesztést és javasolja az azonos című határozati 
javaslat elfogadását azzal a számszaki módosítással, hogy az Együttműködési 
Megállapodás 8. pontjában feltüntetett az Egyházközség által fenntartott óvodai feladat 
ellátási helyre felvett nem biatorbágyi állandó lakhellyel rendelkező óvodaköteles 
gyermekek aránya 15% helyett 8%-ra csökkenjen.   

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság támogatja az Óvoda építésére, 
fejlesztésére kiírt VEKOP 6.1.1-15 számú pályázatról szóló 73/2016. (III.31.) határozat 
visszavonásáról szóló határozati javaslat elfogadását.   
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Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, 15:48-kor zárt ülést rendelt el.  

kmf. 

 

 

 Sólyomvári Béla  Farkas-Gáspár Mónika   
 bizottsági elnök bizottsági tag 


